

《单词百科:geophysical是什么意思?geophysical怎么发音?geophysical的解释和用法》

英语单词geophysical是什么意思?geophysical怎么读?geophysical怎么发音?简答网为您整理了geophysical的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



geophysical怎么读

geophysical的读音:[, dʒ i: ə ʊ 'f i z i kl]

geophysical的意思

1、adj.地球物理学的;

geophysical的双语例句

1、Class B: areal geology survey; geophysical exploration; rock ore appraisal and testing.

乙级: 区域地质调查; 地球物理勘查; 岩矿鉴定与岩矿测试.

2、 Bayesian inference is a valid approach used in geophysical problems.

贝叶斯理论是一种应用在地球物理问题中的有效方法.

3、 The distinction between geophysical and geological branches of earth science is not clear-cut.

地质和地球物理这两个地球科学分支的差别并不泾渭分明.

4、 Because some strata carbonaceous shale, the result of geophysical work was infected.

因部分地层中含有碳质板岩, 对地球物理工作的结果产生了一定的影响.

5、 Gong , are portraits of the Duke and Geophysical Exploration & yes idols.

范公、周公都是画像,吕公是偶像.

6、 Geophysical anomaly reflect control belt of structure in this section is NW.

地球物理异常反映出研究区受着北西向构造带的控制.

7、 I think it is also a very useful method in geophysical exploration.

我想,重力法在地球物理勘探中是一种行之有效的勘查方法.

8、 The exploration of deep ore is carried out with geophysical method.

本次利用物探方法实施深部探矿.

9、 Equipment management is of importance in geophysical prospecting.

设备管理在地球物理勘探工作中是非常重要的.

10、 Class A: geophysical exploration; geochemistry exploration.

6724114甲级: 地球物理勘查; 地球化学勘查.

11、 Studying seismo electric exploration is a new research in geophysical prospecting.

开展震电勘探研究是当今世界地球物理勘探领域一项崭新的课题.

12、The method has proved more and more to be of very great geophysical significance.

这个方法在地球物理学上的重要性越来越明显.

13、Class C: solid mineral exploration; geophysical exploration; establish mineral exploration infrastructure (pitting).

2630213丙级: 固体矿产勘查; 地球物理勘查; 勘查工程施工 (坑探).

14、Resistivity testing technique is a kind of geophysical detection method.

电阻率测试技术是一种地球物理探测方法.

15、Magnetic well logging is one of the fundamental methods in geophysical logging.

井中磁测是地球物理测井的基本方法之一.

以上是简答网为您整理的geophysical怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于geophysical的用法、geophysical的释义、geophysical的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/geophysical>